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Inleiding
In het coalitieprogramma van VVD, CDA, Gemeentebelangen en PvdA staat ‘We houden ook rekening 
met het aspect van betaalbaarheid van duurzame woningen voor de doelgroepen met een kleine 
beurs.’ Tijdens de bespreeknotitie Transitievisie Warmte gaf de CDA-wethouder dit ook aan 
'basisuitgangspunt is betaalbaarheid.' 

Hart voor Medemblik heeft haar twijfels geuit over de betaalbaarheid. Deze twijfels over 
betaalbaarheid werden deze week nog verder versterkt door een rapport van het Planbureau voor 
de Leefomgeving (PBL): woningbezitters kunnen de investering om hun huis duurzamer te maken 
maar moeilijk terugverdienen. Daarom zal hun bijdrage aan het halen van de klimaatdoelstellingen 
veel kleiner zijn dan waar het kabinet van uitgaat, concludeert het PBL.

De fractie van Hart voor Medemblik vindt dat het tijd wordt dat de CDA-wethouder Duurzaamheid 
eerlijk gaat zijn over de kosten die de geformuleerde klimaatambities (zoals Medemblik Aardgasvrij, 
Duurzaam Medemblik) met zich meebrengen en daarbij ook aangeeft hoe deze kosten betaald gaan 
worden en door wie.

1. Heeft het college kennisgenomen van het rapport van het PBL ‘Planbureau: investeren 
in duurzamere eigen woning veelal niet rendabel (24-08-2020)?

antwoord 

2. Hoe beoordeelt het college de stelling dat investeringen die huiseigenaren moeten doen 
om hun woning te verduurzamen lastig tot niet terug te verdienen zijn?

Antwoord



3. In hoeverre zijn de bevindingen van het PBL van toepassing voor gemeente Medemblik?

Antwoord

4. In het collegeprogramma staat nog altijd de belofte dat de energietransitie betaalbaar 
moet blijven, ook voor doelgroepen met een kleine beurs. Op welke cijfers en/of 
rapporten baseerde het college haar belofte om de energietransitie betaalbaar te 
houden?

Antwoord

5. Is het college het met de fractie van Hart voor Medemblik eens dat het programma 
Duurzaam Medemblik hoofdstuk aardgasvrij voorlopig geschrapt dient te worden en dat 
de vrijgekomen financiële middelen gebruikt dienen om de gaten in de lopende 
begroting te dichten?

Antwoord

6. Wat zijn de kosten van de geformuleerde klimaatambities van gemeente Medemblik? 
Hoe worden deze kosten betaald en door wie?

Antwoord


